

สาขาวิชาเทคโนโลยีไฟฟ้า จัดโครงการอบรมและสาธิตชุดปฏิบัติการจำลองระบบพลังงานลมและเซลล์แสงอาทิตย์แบบผสมผสานให้กับนักศึกษา เพื่อให้ความรู้ในด้านการออกแบบและทดสอบระบบโซลาร์เซลล์ และฝึกทักษะวิชาชีพและการปฏิบัติงานที่ถูกต้องในการใช้อุปกรณ์และเครื่องทดสอบระบบโซลาร์เซลล์ตามหลักการและมาตรฐาน อีกทั้งแนะนำชุดปฏิบัติการจำลองระบบพลังงานลมและเซลล์แสงอาทิตย์แบบผสมผสาน เทคโนโลยีพลังงานแสงอาทิตย์หลักการออกแบบระบบโซลาร์เซลล์และการประยุกต์ใช้งาน สาธิตการใช้อุปกรณ์ ฯ ณ ห้อง 4237 ตึก 42 คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา เมื่อวันที่ 14 สิงหาคม 2569 ที่ผ่านมา

The Electrical Technology Program organized a training and demonstration session on an integrated wind and solar photovoltaic (PV) energy simulation system for students. The training aimed to provide students with knowledge and practical skills in solar PV system design and testing, as well as professional training in the proper use of solar PV system equipment and testing instruments in accordance with established principles and standards.

The training and demonstration session was held on August 14, 2026, at Room 4237, Building 42, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院电气技术专业于2026年8月14日在学院42号楼4237教室，为学生开展风能与太阳能光伏混合能源模拟系统实验装置培训与演示项目。

本次培训旨在帮助学生掌握太阳能光伏系统的设计与测试知识，培养学生的专业实践技能，并使学生能够依据相关原理与标准，正确、安全地操作太阳能光伏系统设备及测试仪器。